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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

Bij brief van 19 mei 2016, ingekomen op 20 mei 2016, heeft u namens de PVV 

fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft het college kennis genomen van het artikel in het Brabants 

Dagblad: ”Agrariërs Keerdijk willen afrastering ”?  

Antwoord: 
Ja. 

 
2. Klopt het dat gemeentelijke en provinciale plannen in het gebied 

Keerdijk niet goed aan elkaar aansluiten zoals genoemd in het artikel: 

”Agrariërs Keerdijk willen afrastering ”? Zo ja / nee waarom (niet)? 

Antwoord: 

Nee. De gemeentelijke en provinciale plannen zijn in dit geval goed op 

elkaar afgestemd. Er is hier sprake van de aanleg van een Ecologische 

Verbindingszone (EVZ’s) en van ontsnipperingsmaatregelen. 
 

3. Kan het college aangeven wat de te verwachten schade voor de 

agrariërs zou zijn als de huidige plannen van de aanleg van de 

ecologische verbindingszone Keerdijk worden uitgevoerd? Zo nee, 

waarom niet? 

Antwoord: 
Nee. Het is niet bekend hoe de het artikel genoemde dassenpopulatie 
zich zal ontwikkelen op basis van de aanleg van de EVZ Keerdijk. 
Hiervoor zou een uitgebreide populatie studie noodzakelijk zijn. 
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Daardoor kunnen ook geen uitspraken gedaan worden over eventuele 
schades voor agrariërs. Agrariërs kunnen overigens op hun terreinen 
maatregelen treffen om schade te voorkomen. 

 

4. Deelt het college de mening van de PVV dat het college moet 

voorkomen dat agrariërs in het gebied Keerdijk schade aan gewassen 

oplopen doordat provinciale en gemeentelijke plannen niet goed aan 

elkaar aansluiten? 

Antwoord: 
Ja. Er is hier echter geen sprake van dat gemeentelijke en provinciale 
plannen niet op elkaar aansluiten. 

 

5. Welke maatregelen treft de provincie om de gemeentelijke en 

provinciale plannen in het gebied Keerdijk goed aan elkaar te laten 

aansluiten? 

Antwoord: 
Geen. Zie ook antwoord op vraag 2. 

 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 
 

 


